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V sobotu 12.1. čekal naše kadety zápas s juniory z Drásova. Protože jsme měli souběh s
II.ligou mužů, tak jsme mohli sledovat jejich zápasy s Morávkou a byl to hezký volejbal. K výhře
v druhém zápase moc gratulujeme.

      

 

  

Hned ráno mě rozesmál Stenley, který když mě uviděl, tak se hned začal kontrolovat : „Dres
mám, kraťasy taky, boty, ponožky...“ :) / ti kdo čtou články vědí /. No a zatím co Stenley dělal
všechno proto, aby se už v
mém článku ne
objevil
, tak někteří zapojili skoro celou rodinu 
jen aby se v mém článku 
naopak 
objevili
:) /
viz.níže/.

  

 

  

Naši kluci nastoupili k utkání svědomitě. Předvedli pěkný volejbal, ale samozřejmě věkový rozdíl
soupeřů se projevil a to hlavně v koncovkách. Poprvé přijeli dva hostující hráči ze Svitav – Pepa
Meluzín a Vojta Slezák. I když s námi kluci ještě netrénovali, tak se znají navzájem z loňského
KCM a s naším nahravačem Jířou trénují i letos /všichni r.2004/, takže se rychle začlenili do
našeho družstva. My tak neměli 7, ale 9 statečných + naše mladíčky. Zápas jsme prohráli, ale
rozhodně to nebylo o třídu, ale vždy jen o pár bodů.
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Lanškroun x Drásov 0:3 (-21,-20,-22)

  

 

  

Druhý zápas byl takřka stejný. Začátek perfektní, pak se začalo chybovat, soupeř dorovnal body
a koncovka už byla v režii Drásova. Poslední set nastoupili dokonce naši nejmladší – Fíla a Dan
/r.2005/ a i oni hráli na svůj věk moc dobře. Trenér byl s předvedenou hrou spokojen a kluky
převážně chválil. Aspoň všichni vidíte, že pořád jen nenadává /je to dobrák od kosti :)/.

  

 

  

Lanškroun x Drásov 0:3 (-20,-21,-14)

  

 

  

Sestava : Jířa, Jirka, Bedřoch, Gdoule, Sendy, Radek, Vojta, Pepa, Vojta, Fíla a Dan

  

Trenér : Jirka Roubal

  

 

  

No a teď již k těm klukům Stasiowským. Znáte všichni Míšu, že když ten něco vypráví, tak
rozhazuje rukama-nohama a tak si ani nevšiml, že v kantýně ztratil penízky. Ale byla jsem tam
já /holka poctivá/ a tak jsem mu celý velký obnos vrátila. Podle slov Míši to byla polovina jeho
měsíčního kapesného /celých 100,- Kč/. No, čekala jsem nějaké nálezné, ale nebylo nic... a to
jsem jim potom ještě zachránila Dominikova sluchátka, která zapomněl na hale. Takže zřejmě
asistentkou mužů zůstávám i nadále, ale jak to chlapi děláte když vyjedete ven beze mne to
tedy nechápu :).
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Děkujeme všem fanouškům, kteří přišli kluky podpořit a také tatínkovi „Čábi“, který
bubnoval i nám. Kluci si pochvalovali jaká to byla úžasná atmosféra a jak dobře se jim
hrálo.
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